
Šefik Džaferović 

Pitanje postavljeno Ministarstvu odbrane BiH – „S obzirom da Parlamentarna skupština BiH 

nije obaviještena o tom incidentu (...), tražim od Ministarstva odbrane BiH da dostavi detaljnu 

informaciju o tom događaju, kao i informaciju o tome šta je Ministarstvo odbrane BiH 

preduzelo da se sankcioniraju odgovorni za ovaj incident.  

 

 
 

 

 
 


